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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2019/20:827 Mottagande av kvotflyktingar

I Aktuellt den 28 januari 2020 gav justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson exempel på vilka personer Sverige tar emot som kvotflyktingar. 
Statsrådet sa då att det exempelvis ”kan handla om yazidiska kvinnor”.

Konflikterna i de områden från vilka Sverige tar emot kvotflyktingar har ofta 
etniska förtecken; inte sällan handlar det om en sekt av islam som förtrycker 
andra muslimer eller icke-muslimer. Det är väldokumenterat att de värst utsatta 
är kristna och andra minoriteter, som exempelvis yazidier. 

Det står med andra ord klart att svenskt mottagande av kvotflyktingar bör 
fokusera på just dessa grupper. Huruvida så sker är dock oklart. Mig veterligen 
finns ingen statistik på etnisk eller religiös tillhörighet hos de personer som 
väljs ut som kvotflyktingar, detta trots att sådan tillhörighet torde vara en viktig 
del av asylskälen. Med tanke på det stora antalet personer kan det antas att 
sådan statistik inte skulle avslöja några personliga förhållanden eller stå i strid 
med svensk registerlagstiftning.

Jag vill därför fråga justitie- och migrationsminister Morgan Johansson:

 

Kommer ministern och regeringen att presentera statistik för religiös och etnisk 
tillhörighet hos de personer som väljs ut som kvotflyktingar, och varför sker 
inte detta i dag?

………………………………………

Ludvig Aspling (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-01-30
Besvaras senast
2020-02-05 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


